MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OFBELARUS

STATE EDUCATIONAL ESTABLISHMENT "SCHOOL OF BUSINESS OF THE BELARUSIANSTATEUNIVERSITY"

Department of Finance and Management

SONG JIA NI

COMPANY INVESTMENT STRATEGY

Master's thesis abstract

specialization 1-25 80 03 Finance, taxation and credit Finance and Credit Program

> Supervisor Natallia N. Bandarenka Ph.D. in Economics, Associate Professor

Admitted to thesis defense on <<_____20___ Head of the Department of Finance and Management PhD in Economics, Associate Professor _____M.L. Zelenkevich

Minsk, 2023

CONTENT

ABSTRACT	3
INTRODUCTION	5
CHAPTER 1. THEORETICAL AND METHODOLOGICAL FOUNDATIONS	
OF THE FORMATION OF THE INVESTMENT STRATEGY OF THE	
COMPANY	
1.1. The concept, importance and purpose of the investment strategy	8
1.2. Key elements of an enterprise strategy	16
1.3. Sources and methods of investment financing	21
CHAPTER 2. FORMING THE INVESTMENT STRATEGY OF THE	
CORPORATION HUAWEI	
2.1 Characteristics of the Huawei Investment strategy	26
2.2 Analysis of key performance indicators of Huawei for 2017-2022	30
2.3 Analysis of Huawei's Operating Effect	36
2.4 Analysis of Huawei's investment methods and investment areas	39
CHAPTER 3. DIRECTIONS FOR IMPROVING THE INVESTMENT	
STRATEGY OF THE HUAWEI CORPORATION	
3.1 Risks of investment strategy of Huawei Corporation	43
3.2 Improving and innovation of Huawei's investment methods	55
3.3 Management and control of Huawei's investment process	62
CONCLUSION	68
REFERENCES	74

ABSTRACT

Master's thesis: 77 p., 1 fig., 3 tables, 57 sources

INVESTMENT, INVESTMENT STRATEGY, CORPORATE STRATEGY, INVESTMENT PORTFOLIO, RISK MANAGEMENT, INNOVATION STRATEGY, RATE OF RETURN, INVESTMENT CYCLE

The purpose of the master's thesis is to study and summarize the strategies, methods and skills used by various types of companies in the investment process in order to increase the effectiveness of investments.

The relevance of the master's work is due to the fact that it includes the study of the investment strategy of Huawei Corporation, the analysis of its investment behavior and decision-making process in the domestic and foreign markets, the generalization of Huawei's successful investment experience and shortcomings.

The object of the study is the investment strategies of enterprises.

The subject of the study is the investment strategy of Huawei.

Scientific novelty of the study: the features of the formation of the investment strategy of Huawei Corporation are analyzed, the main financial indicators of the Corporation for 2017-2021 are analyzed, the main directions for improving the efficiency of the investment strategy of Huawei Corporation in modern conditions are formed.

The area of possible practical application: the study of the features of the formation of the investment strategy of a corporation has an important impact on the future development of the company.

The master's thesis is an independent study.

ОБЩАЯ ХАРАКТЕРИСТИКА РАБОТЫ

Магистерская диссертация: 77 стр, 1 рис., 3 таблицы, 58 источников.

ИНВЕСТИЦИИ, ИНВЕСТИЦИОННАЯ СТРАТЕГИЯ, КОРПОРАТИВНАЯ СТРАТЕГИЯ, ИНВЕСТИЦИОННЫЙ ПОРТФЕЛЬ, УПРАВЛЕНИЕ РИСКАМИ, ИННОВАЦИОННАЯ СТРАТЕГИЯ, СТАВКА ДОХОДНОСТИ ИНВЕСТИЦИЙ, ИНВЕСТИЦИОННЫЙ ЦИКЛ

Целью магистерской диссертации является изучение и обобщение стратегий, методов и навыков, применяемых различными типами компаний в инвестиционном процессе с целью повышения эффективности инвестиций.

Актуальность магистерской работы обусловлена тем, что она включает изучение инвестиционной стратегии корпорации Huawei, анализ ее инвестиционного поведения и процесса принятия решений на внутреннем и внешнем рынках, обобщение успешного инвестиционного опыта Huawei и недостатков.

Объектом исследования является инвестиционные стратегии предприятий.

Предметом исследования является инвестиционная стратегия компании Huawei.

Научная новизна исследования: проанализированы особенности формирования инвестиционной стратегии корпорации Huawei, проанализированы основные финансовые индикаторы корпорации за 2017-2021 гг., сформированы основные направления повышения эффективности инвестиционной стратегии корпорации Huawei в современных условиях.

Область возможного практического применения: исследования особенностей формирования инвестиционной стратегии корпорации имеет важное влияние на будущее развитие компании.

Магистерская диссертация является независимым исследованием.